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I enlighet med stadgarna får Överstyrelsen härmed för det 

senaste verksamhetsåret avgiva följande berättelse:

Överstyrelsen konstituerade sig på första sammanträdet för 

året sålunda:

Ord. C. Hellberg, 

v. ordf. B. Nylund, 

sekr. G. Frykman, 

v. sekr. C.G. Swanberg, 

skattm. K. Sundholm, 

v. skattm. C. Wilhelmsson, 

materialförv. G. Jönsson, 

v. materialförv. E. Nordberg, 

klubbm. E. Ekberg, 

v. klubbm. E. Biöre samt 

utan funktion

E. Ahlström,

J. Bång,

C. A. Lundquist och 

Åke Wetterlind.

Av olika anledningar blev en förändring av besättandet av en 

del funktioner nödvändig; och har senare hälften av arbetsåret E. Ahl

ström tjänstgjort som sekreterare och C.G. Swanberg som materialförval

tare.

Ö.S. har under arbetsåret haft icke mindre än sammanträden 

Av Ö.S.-medlemmarna har

C. Hellberg närvarit vid 15 st.

B. Nylund " " 21 "

G. Frykman " " 14 "

C.G. Swanberg " " 26 "

K. Sundholm " " 23 n

C. Wilhelmsson " " "

G. Jönsson " " 1 "

E. Nordberg " " "

E. Ekberg " " "

E. Biöre " " 11 "

E. Ahlström " " "

J. Bång " " 28 "
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C.A. Lundquist närvarit vid 19 st. och
Å. Wetterlind " " 1 ".
E. Torbiorn " " 21

Verkst. Utskottet har under året bestått av

C. Hellberg /ordf./,

E. Ahlström,

E. Ekberg,

G. Frykman och

K. Sundholm.

Internationella Kommittéen har bestått av

G. Frykman /ordf./,

E. Ahlström, 

E. Ekberg och 

V.N. Petsén.

Till Tranebergsstyrelse utsåg Ö.S. på första ord. sammanträde 

B. Nylund /ordf./, 

E. Ekberg och 

E. Ahlström med

K. Sundholm som suppleant, samt 

till Hjälpfondsstyrelse

C. Hellberg /ordf./, 

J. Bång och 

E. Ahlström.

Den omorganisation av föreningens inre verksamhet, som av 

näst föregående Ö.S. påbörjades, har av den nu avgående avslutats. 

Sålunda antogs efter föregående ordinarie årsmöte å två extra utlys

ta årsmöten de nu gällande stadgarna samt senare reglementet för Tra

nebergs Idrottspark. Vidare har sektionsstyrelsernas arbete i enlig

het med nya stadgarna utvidgats, och dessa arbeta nu i många fall själv

ständigt under Ö.S. kontroll.

Föreningens medlemsantal ökades under år 1919 md 330 st., och 

i medlemsmatrikeln hava under detta års första kvartal införts ytter

ligare drygt 200 st. Föreningen redovisade den 31 Dec. 1919 en med

lemssiffra av 930 st. Dock torde denna icke vara den axakta, då där

vid frånräknats omkring 200 st. för medlemsavgifter skyldiga medlem

mar, som på nyåret också utvoterats. Medlemssiffran torde f.n. vara 

ungefär 1100.

Föreningens ekonomi var, trots stegrade inkomster, vid års

skiftet jämförelsevis svag, vilket till stor del har sin orsak i be

tydande nyanskaffningar av idrottsmaterial, uppförande av nybyggnader 

vid Traneberg etc. Ställningen är emellertid nu förbättrad. Ö.S. vill 



dock icke underlåta att här understryka nödvändigheten av att iakt

taga den allra största sparsamhet med föreningens tillhörigheter och

medel. Medlemmarna själva torde även mera mangrannt än hittills full

göra sina skyldigheter till föreningen.

Liksom under föregående år har Tranebergs idrottspark va

rit öppen för dans, varvid föreningen tillförts en inkomst, som i 

största möjliga mån kommit idrotten inom föreningen till godo. Tyvärr 

hava pol ismyndigheterna icke beviljat tillstånd till dans under denna 

sommar, annat än i form av tillstånd till enstaka dansaftnar. Som mo

tiv till detta generella avslag hava myndighe terna anfört, med stöd 

av intyg från idrottsparken närboende kolonister, spårvägspersonal 

etc., att ordningen vid dansaftnarna föregående år icke skulle ha 

varit den bästa. Ö.S. har emellertid varit i tillfälle konstatera, 

att ytterst få tillfällen förefunnits, då besökare på föreningens 

dansbana i någon mån bidragit till eventuell oordning, men vill ic

ke underlåta vädja till alla föreningsmedlemmars bistånd till ordning

ens upprätthållande vid de eventuellt kommande dansaftnarna. Det tor

de stå klart för alla, att denna för föreningen så viktiga inkomst

källa icke får äventyras, varför alla måste hjälpa till att hålla 

dansbanans goda anseende Uppe.

Hjälpfondens medlemssiffra var den 31 Dec. 1919 endast 50. 

Detta kan icke hava sin anledning i annat än att medlemmarna icke 

fullständigt förstått Hjälpfondens idé, vilken dock tillräckligt tyd

ligt och tillräckligt ofta återgivits i föreningens medlemsblad. Lik

som även där ofta framhållits, vill Ö.S. understryka, att medlem ic

ke kan erhålla bidrag för under tävling eller träning uppkomna skador 

med mindre än att han är medlem av Hjälpfonden. Under det gångna 

året hava bidrag utbetalats till ett belopp av 250 kronor, varav 100 

kronor under år 1919. Det belopp, Kronor 815:15, som i Hjälpfonden 

den 31 Dec. 1919 innestod och som sålunda disponeras, torde icke räc

ka långt, om icke anslutningen till Hjälpfonden blir större än hit

tills.

Beträffande det idrottsliga arbetet inom sektionerna är 

följande att andraga: 

Allmänna Idrottssektionen, som under de närmast föregående åren ar

betat under mycket små förhållanden, gick under år 1919 märkbart fram

åt, och Ö.S. är övertygad om att den styrelse, som för denna sektion 

nu blivit vald, efter allt att döma kommer att föra avdelningen yt

terligare framåt. Om de olika idrottsliga resultaten inom och utom 
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föreningen är redogjort i medlemsbladet. Ö.S. vill dock icke un

derlåta här framhålla Åke Forsbergs seger i distriktsmästerskapet i 

stavhopp, ävensom R. Wåhlins upprepade framgångar i marathonlöpning. 

Till sina föreningstävlingar hade Ö.S. nöjet att för föreningens räk

ning mottaga två nya vandringspris av Fru Maja Hellberg och Fröken 

Maud Hellberg, vilka vandringspris för första gången erövrats av S. 

Lindblad och A.H. Nilsson. Tävlingen om Herbert och Sallys vand

ringspris har för året förklarats oavgjord.

Bandysektionen har icke heller, trots en synnerligen dugande ledning, 

kunnat inregistrera några yttre framgångar. Med det goda material, 

som den gångna säsongen fanns, och som föreningen har alla utsikter 

att få behålla, tror sig dock Ö.S. kunna påstå, att kommande bandy

säsonger torde komma att te sig mera hedersamma än de senaste årens. 

Bowlingsektionen, en av föreningens yngsta sektioner, har arbetat 

synnerligen energiskt, och dess medlemmar hava förkovrat sig betyd

ligt i denna idrott. I en samtävling med tre andra klubbar om ett 

vandringspris, leder föreningens lag definitivt, och i andra tävling

ar har föreningens namn förts med heder av de deltagande medlemmarna. 

Boxningssektionen, som är föreningens yngsta sektion, har varit syn

nerligen livaktig. I nuvarande stund torde till densamma anslutna 

medlemmar utgöra 150 st., vilket är en glädjande siffra. Ännu mera 

glädjande är emellertid det faktum, att samtliga av denna sektions 

medlemmar hava fullgjort sina skyldigheter till föreningen för inne

varande år, vilket länder sektionens synnerligen energiska styrelse 

till stor heder. Av sektionens medlemmar hava flera utmärkt sig å 

allmänna tävlingar och av många av dessa medlemmar har föreningen 

att vänta goda resultat. -Vid de första svenska mästerskapen i box

ning erövrade David Lindén mästerskapet i lätt tungvikt, samt uppnåd

de E. Wictorin den ena finalplatsen i fjädervikt, 

Brottningssektionen har även kunnat glädja sig åt en stor uppryck

ning. Efter de internationella tävlingar, som föreningen med god 

sportslig, men tyvärr dålig ekonomisk behållning anordnade i janua

ri månad d.å., förmärktes ett stegrat intresse för denna idrottsgren 

och bland sektionens medlemmar hava visat sig ett flertal nya namn. 

På offentliga tävlingar hava föreningens deltagande represen tanter 

skött sig efter förväntan. Bröderna Fritjof och Gottfrid Svensson 

utsågos till Sveriges representanter vid de nordiska mästerskapen. 

Vid svenska mästerskaps tävlingarna i Malmö erövrade Fritjof Svensson 

för första gången svenskt mästerskap, varjämte densamme samt Gott-



frid Svensson erövrat var sitt distriktsmästerskap. Genom Herr Hj.

Skoglundh har föreningen inom denna idrottsgren varit i tillfälle

uppsätta icke mindre än fem olika internationella vandringspris.

Fotbollssektionen har åter kunnat inregistrera en lyckad säsong.

Vårt representationslag, vars samtliga spelare under den gångna som

maren uttogos till ett flertal nationella och internationella mat

eher, erövrade distriktsmästerskapet för Stockholm samt kämpade sig 

fram till finalen om svenska mästerskapet, där det dock blev utsla

get av Gais. I tävlingen om Petersénska fotbollspokal en har laget 

genom sin senaste seger i år tillfört föreningen ständig egendom 

av det ståtliga vandringspriset, och i den ännu icke avslutade "pri

vata serien" har laget efter sin uppseendeväckande seger över Göte

borgskamraterna i höstas utsikter att placera sig väl. - B-laget. 

som representerat föreningen i Stockholmsserien, klass I, slutade 

på sista plats, medan i klass II andra pris togs av föreningens 

C-lag. Genom att placera sig som fjärde lag i klass IV, lyckades 

föreningens D-lag åka upp i klass III, varför sålunda föreningen 

vid den nu begynnande säsongen represen teras i de tre främsta klas

serna. Efter allt att döma torde denna representation bliva lyck

ligt genomförd.- Juniorlaget lyckades efter en energiskt och sam

vetsgrannt genomförd säsong i slutomgången placera sig som tredje 

lag i sin serie, och Qldboyslaget hävdade under år 1919 sitt gamla 

goda anseende. Det senare laget kommer i år att deltaga i en pla

nerad serie för Oldboyslag.

Skidsektionen har haft en på sätt och vis olycklig säsong, då vä

derleksförhållandena icke tillåtit tävlingars hållande i den ut

sträckning, som önskats. De av föreningen planerade nationella och 

nordiska tävlingarna måste inställas, medan i stället ett stort an

tal klubbtävlingar hunno genomföras. I samtävlingen med Sim- och 

I.K. Hellas och Saltsjöbadens I.F. hemförde föreningens till ett 

70- à 80-tal uppgående, i densamma deltagande skidlöpare en glän

sande seger, och i andra tävlingar, där föreningen varit represen

terad, hava hemförts bl.a. för alltid Djursholmsstafetten och för 

andra gången Framåtpokalen. - Sektionen har denna säsong särskilt 

lagt an på att få fram sina juniorer, vilket haft ett mycket lyck

ligt resultat. Föreningens representanter J. Engh, A. Persson och 

A. Sandström ha under säsongen hemfört distriktsmästerskapet i bud

kavlelöpningen samt J. Engh, G. Tandberg och O. Tandberg distrikts

mästerskapet i laglöpning 60 km., varjämte J. Engh blivit distrikts

mästare å den senare sträckan. - I tävlingen om svenska mästerska- 

-5-



pet hemförde Einar Ohlsson mästerskapet i komb. back- och terräng

löpning. K. Anderssons vandringspris i föreningstävlingen Sickla-

Saltsjöbaden har erövrats av A. Persson, och Bröderna Sandströms

vandringspris i förenings tävlingen å 30 km. av J. Engh. Den förre 

erövrade för året även Framåtkannan.

Skyttesektionen har under det gångna året genomfört planerade täv

lingar, som visat, att ett stort antal medlemmar intressera sig 

för denna sport.

Sammanfattat kan alltså idrottslivet inom föreningen

anses ligga på ett högt plan och be rivas efter rätta linjer, lik

mätigt Djurgårdens gamla traditioner.

Ö.S. uttalar sin förhoppning, att det kommande året även

måtte bliva rikt på framgångar och överlämnar härmed, i det den tac

kar medlemmarna för det förtroende, som visats densamma, sitt arbe

te till föreningen.
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